
Sameiet Promenadebygget Kjøita

Referat fra styremøte 06.09.2022

Sak 12-22/23 Gjennomgang av referat fra styremøte 16.08.2022

Godkjent.  Det vises tl egen sak nedenfor med hensyn tl uteområdet og høstest.

Sak 13-22/23 Høstest

48 pers. påmeldt.

KOV ansv. for bestlling av mat.

Rigging:

oppmøte kl 17.00 – alle i styret

Bord / stoler lånes fra Høyre. Ansv.: TT og TSBJ

Sak 14-22/23 Tilbud fra Telenor

Avtalen vi har med Telia løper yterligere 2 år. Denne avtalen er billigere enn motat tlbud fra 

Telenor.

Sak 14-22/23 Skjeggkre

Feller er utlevert i postkassen tl alle beboere.

Les anvisningen nøye.

Fellene skal stå ute i 4 uker.

Sak 15-22/23 Uteområde

Gartner Astrid har gjort en mindre jobb på nordsiden av bygget – sprayet rosebuskene og beplantet 

tl venstre for nedkjørsel tl garasjen.  Dete i hht sak 9-22/23.

Gjenstående arbeid, i forhold tl innspill fra «bedd-komitèen», avventes tl våren, og blir å behandle 

på årsmøte 2023.

Sak 16-22/23 Eventuelt

 Det anbefales at det jevnlig tas en sjekk i skapet på vaskerommet, for å sjekke at ingen 

«egg» har hoppet av.  Dete for å unngå at det varme vannet renner frit og fører tl økt 

strømregning.

Det vises tl vår hjemmeside på netet.

 Badetrapp:

Trappen tas opp i løpet av september mnd, for rengjøring og reparasjon av manglende trinn.

Ansv. TT 


